



# GALA EVENING SOIRÉE DE GALA

**Tuesday, November 15**  
**19:00 – midnight**

**Shaw Centre, Level 3**

**Featuring the band SWAY**

Join CBIE in celebrating its 50th Annual Conference at The Shaw Centre! Enjoy cocktails in the Parliament Foyer before moving to Canada Hall 3 for a three-course plated dinner, then dance the night away to live music performed by Ottawa's locally renowned band SWAY. Conference participants will come together for a truly special evening of dining, music, and networking.

Full Conference registration includes your admission to the Gala Evening. Additional gala tickets can be purchased at the Registration and Information desk onsite at The Westin until 5:00pm on Tuesday, November 15.

**Mardi 15 novembre**  
**19 h – minuit**

**Centre Shaw, Niveau 3**

**Avec le groupe de musique SWAY**

Venez célébrer le 50e congrès annuel du BCEI au Centre Shaw! Amusez-vous avec des cocktails dans le Foyer du Parlement avant d'entrer la Salle du Canada 3 pour un repas assis trois services, et de danser jusqu'aux petites heures du matin au rythme de la musique du groupe populaire d'Ottawa SWAY. Les participants au congrès se rassembleront à l'occasion d'une soirée véritablement spéciale de gastronomie, de musique et de socialisation.

L'inscription à la totalité du congrès comprend une entrée à la soirée de gala. Vous pouvez acheter d'autres billets au gala au bureau d'inscription et d'information sur place à l'hôtel Westin Ottawa jusqu'à 17 h le mardi 15 novembre.